
Bare 3 studenter av ca 25 besvarte studentevalueringen, på tross av flere purringer på forelesninger.  

Studentene vurderte emnet som ganske komplisert med for stor arbeidsmengde som gikk over for 

kort tid fordi det startet etter FARM260 forelesningene var ferdige fordi FARM150 bygger på 

FARM260. Fordi forrige kull mente at de første forelesningene om proteiner var for elementære, ble 

det startet på et høyere nivå, men det var mest sannsynlig for høyt. 

 

Tiltak for forbedring: Fra høsten 2012 vil forelesningene i FARM150 bli fordelt over hele semesteret 

slik at det det blir ikke lengre stort pensum på kort tid da antall uker til å fordype seg i emnet vil bli  

fordoblet. I tillegg vil flere temaer starte på et lavere nivå. 

 


